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Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

Hierbij ontvangt u het onderzoeksrapport van de Rekenkamercommissie naar de 

doorwerking van aanbevelingen. 

 

De Rekenkamercommissie heeft een onderzoek uitgevoerd naar de effectiviteit van 

haar onderzoeksresultaten van de afgelopen jaren. De RKC heeft als maat hiervoor 

de doorwerking van overgenomen aanbevelingen onderzocht. 

De RKC wie hiermee de vraag beantwoorden in welke mate de aanbevelingen in de 

rapporten van de RKC doorwerken in de gemeente en welke factoren de 

doorwerking beïnvloeden. 

 

Uit het onderzoek komt naar voren dat de meeste aanbevelingen door de raad 

worden overgenomen. Het is echter niet altijd transparant in hoeverre deze ook door 

de ambtelijke organisatie worden geïmplementeerd. De uitvoering door het college 

wordt door de raad maar beperkt gemonitord en er is geen systeem waarmee het 

college periodiek aan de raad terugkoppelt wat de stand van zaken is in de 

uitvoering van overgenomen aanbevelingen. 

Belangrijker is nog dat er onduidelijkheid is over de opvolging van aanbevelingen 

die de raad wel en het college niet overneemt. 

 

Uit het onderzoek is naar voren gekomen dat er in het systeem ruimte is voor 

verbetering. Het onderzoek toont aan dat de RKC zelf meer gebruik kan maken van 

het planningssysteem van de raad om aanbevelingen hierin vast te leggen en te 

monitoren.  
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De Rekenkamercommissie benoemt in het rapport ook enkele aanbevelingen voor 

de raad voor een meer actieve monitoring van opvolging van overgenomen 

aanbevelingen. 

 

De Rekenkamercommissie is van mening dat met de voornemens in het rapport de 

doorwerking van aanbevelingen en daarmee de effectiviteit van de RKC voor de 

gemeenteraad, verder versterkt zal worden. 

U wordt verzocht kennis te nemen van het onderzoeksrapport en de conclusies en 

de aanbevelingen uit het onderzoek over te nemen. 

 

Het rapport zal in overleg met de griffie ter bespreking worden geagendeerd in de 

Commissie Bestuur.  

 

 

Met vriendelijke groeten, 

Namens de rekenkamercommissie, 

 

 

 

 

Jane Caffé 

Ambtelijk Secretaris  

 

 


